

上海商業銀行宣佈黃埔花園分行將暫停營業

香港，二〇二二年二月二十五日 - 上海商業銀行（「本行」）宣佈因應目前新型冠狀病毒情況，由二月二十五日（星期五）起，本行位於紅磡黃埔花園(第四期)棕櫚苑商場 9 號之黃埔花園分行將暫停營業，直至另行通知。

客戶可繼續使用本行的網上理財、流動理財、電話理財服務及自動櫃員機處理賬戶事宜。如有任何查詢，歡迎致電本行客戶服務熱線 2818 0282。

本行謹此就事件對客戶造成的不便致歉，並對客戶給予的諒解及支持表示謝意。

— 完 —

Press Release

For Immediate Release

Shanghai Commercial Bank Announces Temporary Closure of its Whampoa Garden Branch

Hong Kong, 25 February 2022 – Shanghai Commercial Bank (“the Bank”) announces that in response to the latest development of the COVID-19, starting from 25 February 2022 (Friday), the bank will temporarily close its Whampoa Garden Branch located at Shop 9, Palm Mansions, Whampoa Garden, Site 4, Hunghom, until further notice.

Customers are encouraged to use the Bank’s internet, mobile and phone banking and ATMs services. For any queries, please call our Customer Service Hotline on 2818 0282.

The Bank sincerely apologizes for any inconvenience to its customers, and appreciates their understanding and patience.

- End -

傳媒查詢：

陳可弘

企業傳訊部主管

上海商業銀行有限公司

電話 Tel： 2841 5050 傳真 Fax： 2526 8320

電郵 Email： ernest.chan@shacombank.com.hk

Media Enquiry:

Ernest Chan

Head of Corporate Communications Department

Shanghai Commercial Bank Limited